
         

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 28. 3.  2013 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

z  27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 28. 3. 2013 v Nesvadoch. 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 11 poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

N e p r í t o m n ý : 

Dobosi Róbert. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – 

prednosta úradu, Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  Šuba Ondrej – vedúci odd. OcÚ, 

RNDr. Litauská – vedúca odd., Eva Bryndzová – vedúca odd.,  Holop F. – riaditeľ MKS, Ing. 

Hengerics Gabriel – vedúci ŠaTS obce Nesvady, Ing. Kelemen Zoltán – riaditeľ VPS, Tibor Ďurika 

- náčelník OP a pozvaní hostia. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 27. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej  

PaedDr. Dibusz Ján – navrhol do programu zaradiť žiadosť Fekete Tomáša o prenájom 

nehnuteľnosti 

P. starosta – p. Fekete neskoro podal žiadosť, poslanci so žiadosťou nie sú oboznámení. Je na 

poslancoch, či túto žiadosť zaradia do programu jednania ale osobne doporučuje dodržať zásadu 

včasného podania žiadosti pred zasadnutím OZ, t.j. najmenej 1 týždeň. 

P. Dibusz súhlasil s p. starostom. 

Iný návrh poslanci k programu jednania nemali. 

P. starosta dal  hlasovať o programe jednania . 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mgr. Sárai L., Mgr. Simonics T. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Miškovič J., Mgr. Holková G., p. Patakyová A. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných  11 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      2.  Stav a priebeh investičných zámerov obce Nesvady pre rok 2013 

      3. Správa o čerpaní rozpočtu rozpočtových organizácií zriadených obcou a školských 

          zariadení obce za rok 2012. 

4. Rôzne: 

a/ Barkóci Michal – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

b/ Predĺženie nájomných zmlúv na obecné byty v 27 b.j. a 8 b.j. 

c/ Zverenie majetku obce Nesvady do správy Základnej školy v Nesvadoch 

d/ Návrh VZN č. 1/2013 o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania pitnej vody v čase jej  

    nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových  

    vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp 

e/ Informácia starostu obce o rozpočtovom opatrení obce Nesvady č. 1 na rok 2013  

f/ OC Komjatice s.r.o – žiadosť o predbežný súhlas k odpredaju pozemkov za účelom výstavby 

    supermarketu Tesco 

g/ Stavanie mája v roku 2013 – návrh rozpočtu  

h/ Rozália Dobosiová – Festival DR – žiadosť o prenájom nehnuteľnosti 

ch/  Prejednanie upozornenia Okresnej prokuratúry Komárno č. Pd 69/2013-3 zo dňa 14.3.2013 

      5.   Rozprava a interpelácia poslancov 

6. Návrh uznesenia 

7. Záver 



J e d n a n i e : 

 

    1.  Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      Predkladá: prednosta OcÚ 

      - priložená k zápisnici 

    P. prednosta – informoval poslancov o plnení uznesení a interpelácií poslancov ako aj  

   o činnosti obecnej polície od posledného zasadnutia OZ v jazyku slovenskom aj maďarskom. 

Ing. Miškovič – ak bude lepšie počasie, nezabudnúť na úpravu cesty do Košikárne. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      2. Stav a priebeh investičných zámerov obce Nesvady pre rok 2013 

Predkladá: p. Šuba, vedúci odd. výstavby 

-priložené k zápisnici 

P. starosta – pri kúpeľnom centre sa navrhuje určité riešenie, finančná skupina odstúpila od zámeru 

stavať kúpele z dôvodu finančných problémov a preto sa navrhuje začať s výstavbou z vlastných 

prostriedkov. 

Je to dôležité z toho dôvodu,  že pokiaľ je tam už nejaká prevádzka, skôr môže obec získať-žiadať 

prostriedky na infraštruktúru a iné, k tomu je však potrebné zjednodušiť existujúcu PD, čo by stálo 

cca 1500 €. K tomu je potrebné spracovať stanovisko vplyvu na ŽP a vyňať pôdu z pôdneho fondu. 

Vyňatie z PPF je asi 4€/m2 pre cudzieho investora. Pri verej.prosp. stavbách sú však obce od tohto 

poplatku oslobodené. Súkromná firma by však podľa bonity pôdy musela za vyňatie platiť. Pokiaľ 

by poslanci tento návrh schválili, objednala by sa štúdia a následne PD na stavebné povolenie 

a realizáciu stavby. 

Mgr. Simonics – pýtal sa na rozdiel nákladov podľa súčasnej PD a podľa upravenej PD 

P. starosta – pri počítaní s celoročnou prevádzkou súčasná PD – 3 mil € a podľa upraveného PD by 

to stálo 1 mil. €. Obec po začatí výstavby by stavbu realizovala podľa finančných možností obce 

a to vlastnými zdrojmi resp. čiastočne úverom. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby prejednala správu, ktorá obsahuje 28 takých investičných akcií, 

ktoré buď sú dokončené, začaté resp. plánované. Informoval občanov pri TV-obrazovkách 

o dokončených akciách.  

ŠH – dokončenie vodoliečby v tomto roku by bolo veľmi potrebné realizovať. 

Kúpeľné centrum – občania by sa veľmi potešili výstavbe kúpeľov, čím by sa po piatich rokoch aj 

vrt  využil. Prebytočné teplo využiť na doplnkové vykurovanie obecných bytoviek. 

Zároveň kúpele poskytnú aj nové pracovné miesta pre našich občanov. 

Ing. Takács – finančná komisia – je rizikom len z obecných prostriedkov výstavba termálneho 

kúpaliska.  Jedine za účasti investora. Netreba zabudnúť na pomalý návrat vloženej investície, ako 

aj na prevádzkové náklady. Ďalej je potrebné brať do úvahy aj to, že na okolí je množstvo 

termálnych kúpeľov, teda veľká konkurencia a bude ťažké zabezpečiť návštevnosť a ziskovosť. 

P. starosta – v súčasnej hospodárskej situácii určite to nie je veľký biznis. Na druhej strane však zo 

strany nesvadčanov je požiadavka na tieto kúpele. V priemere 20 km žije cca 70 tis. obyvateľov, 

avšak neexistujú kúpele. Taktiež treba brať do úvahy skladbu vody, ktorá je tiež neobvyklá. 

Keby sme už minulý rok niečo mali vystavané, obec by na parkoviska mohla získať 2 mil. €. Žiaľ 

obec ešte nemala nič postavené. Pokiaľ chceme, aby v Nesvadoch boli kúpele a obec nezačne 

z vlastných prostriedkov, na kúpele treba potom zabudnúť. 

Využitie termálnej vody na vykurovanie – vyžaduje si tak obrovské náklady, že by za ne  obec 

mohla nechať urobiť nový vrt v strede obce. 

Osobne tak cíti, že keď sa nezačnú kúpele stavať na doteraz nevyužitých 49 ha, tieto pozemky 

nebudú zhodnotené. 

Oslovil firmy, ktoré sa zaoberajú bazénovou technológiou, ktoré sú toho názoru, že z vlastných 

prostriedkov obci by bazény stáli menej ako keby boli postavené na kľúč.  

 



Mgr. Simonics – navrhol pred vypracovaním PD naviazať kontakt s p. Kovacsicsom z Győru, ktorý 

má 37 rokov a toho času je generálnym riaditeľom 20 aqua parkov v MR, teda má potrebné 

skúsenosti a mohol by dobre poradiť obci pri tejto investícii. 

P. starosta – opakoval, že v žiadnom prípade by nechcel obec zadlžiť. Otázkou je či necháme vodu 

tiecť ďalej dlhé roky, alebo obec začne s výstavbou ale bez rizika. Začať s 2-3,-€ vstupným, 

s malým obsluhujúcim personálom a snažiť sa toto zariadenie udržať ziskovým. 

Molnár Z. – doporučil schváliť predložený návrh a začať s výstavbou kúpeľov. 

P. starosta – vrt stál vtedy 500 tis. €, ale keby obec vtedy nedá urobiť vrt, obecné financie by sa aj 

tak minuli na niečo iné. 

Mgr. Sárai – osobne súhlasí s prepracovaním PD a taktiež potom podľa návrhu p. Simonicsa 

skontaktovať sa na p. Kovacsicsa. 

Ing. Miškovič – predniesol svoj názor totožný s Mgr. Sáraim. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: 10 za, hlasovania sa zdržal Ing. Takács. 

 

      3. Správa o čerpaní rozpočtu rozpočtových organizácií zriadených obcou a školských 

          zariadení obce za rok 2012. 

Predkladajú, riaditelia ZŠ a CVČ a p. Bryndzová  

P. starosta – keby boli dotazy, riaditelia budú na ne reagovať. Osobne ho teší tá skutočnosť, že 

pohľadávky a záväzky ku koncu šk. roka hodnotené organizácie nemali. 

Nevie si však predstaviť, že si pedagóg nevie vyčerpať dovolenku, keď je na to veľa príležitostí 

počas školského roku. 

Mgr. Holková – komisia prejednala všetky správy, pripomienky k nim nemala a doporučuje návrh 

uznesenia k tomuto bodu jednania schváliť bez pripomienok. 

Dotazy ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

4. Rôzne: 

a/ Barkóci Michal – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Mgr. Simonics – frakcia poslancov SMK navrhuje predĺžiť nájomnú zmluvu za 10,- €/m2/rok. 

Mgr. Sárai – komisia podnikateľská taktiež súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v zmysle 

platného VZN. 

Iné návrhy a pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

b/ Predĺženie nájomných zmlúv na obecné byty v 27 b.j. a 8 b.j. 

- priložené k zápisnici 

Mgr. Tóthová – komisia sociálna doporučuje predĺženie schváliť podľa predloženého návrhu. 

Ing. Miškovič – doporučil mladších nájomcov v 27 b. j. upozorniť na to, že obec sa snaží tento 

bytový dom využiť pre starších občanov, kde by im časom bola zabezpečená lekárska a sociálna 

starostlivosť a preto nie je isté, že tieto zmluvy budú v budúcnosti predĺžené. 

P. starosta – je možné tieto zmluvy predĺžiť len na l rok. Je však potrebný aj záujem zo strany 

starších občanov.  

Mgr. Sárai – doporučil ponúknuť v prípade vyprázdnenia bytu v druhej bytovej jednotke mladším  

z  27 b. j. na zámenu. 

Iný návrh ani pripomienka zo strany poslancov neodznel. P. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

c/ Zverenie majetku obce Nesvady do správy Základnej školy v Nesvadoch 

- priložené k zápisnici 



P. starosta – zo strany kontroly KŠ Ú NR bolo obci vytknuté, že nesprávne prevádzkuje ŠJ a preto 

musí prejsť pod správu ZŠ. Je to majetok obce. 

Pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

d/ Návrh VZN č. 1/2013 o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania pitnej vody v čase jej  

    nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 

    odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – táto povinnosť je zakotvená v novele zákona a návrh je predložený aj na základe 

upozornenia okresnej prokurátorky. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje VZN schváliť v predloženom znení. 

Mgr. Sárai – opýtal sa či je doriešené sprevádzkovanie fekálneho vozidla VPS.  

Ing. Kelemen – budúci týždeň ide difuzák na STK a potom sa budú vybavovať potrebné 

dokumenty. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

e/ Informácia starostu obce o rozpočtovom opatrení starostu obce Nesvady č. 1 na rok 2013  

- priložené k zápisnici 

Predkladá: p. starosta 

P. starosta – táto položka nebola rozpracovaná na rok 2014 a 2015 a preto v zmysle zákona to 

upravil a dáva na vedomie OZ. 

Ing. Takács – finančná komisia doporučuje schváliť 

P. starosta – v tomto prípade to OZ len berie na vedomie, o čom dal zároveň aj hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Po dvoch hodinách jednania OZ p. starosta vyhlásil 15 minútovú prestávku. 

Po prestávke sa pokračovalo v jednaní. 

  

f/ OC Komjatice s.r.o – žiadosť o predbežný súhlas k odpredaju pozemkov za účelom 

    výstavby supermarketu Tesco 

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – pred mesiacom manažér  Tesco Bratislava navštívil p. starostu so zámerom výstavby 

predajne Tesco v obci Nesvady na kľúč. Investori si zmapovali  obec. Pozemok pred kult. domom 

sa im veľmi páčil. Ale ÚP obce v centrálnej zóne plánuje vyššiu zástavbu. Potrebovali by vedieť 

predbežné stanovisko obce k predaju pozemku pri parku na ihrisku. Otázka ceny pozemku by bola 

vecou ďalších jednaní. 

Ing. Takács – finančná komisia prišla ku konsenzu, podporuje výstavbu ale na inom mieste. 

                       Je to veľmi blízko pri kostole. 

P. starosta – majú dve podmienky – chcú byť v centre nie na kraji obce alebo pri hlavnej ceste. 

Takže potrebujú minimálne 25-árový pozemok. A takýto vyhovujúci pozemok ďalší v obci nie je. 

Tento pozemok nie je  v bezprostrednej blízkosti kostola. 

Mgr. Sárai – komisia podnikateľská: v tejto oblasti sú domy so sedlovou strechou, v blízkosti 

parkoviska je park pre deti. Ihrisko využíva špeciálna škola. Časť mládeže obce na toto ihrisko 

chodí hrávať basketbal. 1 člen komisie bol proti, 5 za ale v inej lokalite. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby – doporučuje schváliť výstavbu Tesca v lokalite v zmysle 

podanej žiadosti. 

                 V obci je potrebná aj jednotka inej obchodnej siete z dôvodu konkurencie, čo sa týka 

umiestnenia, Tesco a park je možné vhodne oddeliť/zvuková zábrana atď./, miesto by bolo vhodne 

upravené. Asfaltové ihrisko je vo veľmi zlom stave. Basketbalové ihrisko je možné riešiť v areáli 

školy. Je potrebné stanoviť podmienky pre investora. Špeciálna škola má dostatočne veľký priestor 

vo dvore. 



Mgr. Holková – osobne podporuje výstavbu Tesca na plánovanom mieste, bolo by to v záujme 

občanov našej obce. 

Ing. Takács – oznámil ďalšie možné miesta – na kraji obce smerom do Imeľa, alebo oproti KD. 

  V centre obce sú všelijaké budovy  a prečo by  stavba Tesca nevyhovovala. 

P. starosta – oproti KD nie je možné z dôvodu ÚP a na kraji obce investorovi miesto nevyhovuje. 

P. Patakyová – v minulosti len pri kostole boli predajne a nikomu to nevadilo. 

Haris Z. – obec by mala prijať kompromis, keď chce ďalšiu predajňu v obci. Osobne podporuje  

výstavbu na plánovanom mieste. 

P. starosta – dnes ho zavolal p. Mácsadi z Jednoty Nové Zámky ohľadom výstavby Tesca. Keď 

chcú vystaviť predajňu Tesco v obci, investori kúpia dva rodinné domy a postavia tam predajňu.  

Mgr. Simonics – či  Jednota v tomto prípade postaví na Hollého ulici plánovanú predajňu. 

P. starosta – o výstavbe s p. Mácsadim nehovorili, projekty sa pripravujú. Je to ich problém. 

                     Na druhom mieste sa nedohodli.  Je toho názoru, že keď chcú, určite si nájdu spôsob,  

                     ako postaviť predajňu. 

O slovo sa prihlásil p. Lovász Szabolcs. 

Lovász Szabolcs – na ako dlho sa znížia ceny keď príde konkurencia, bude menej zeleného 

priestoru. Verí a dúfa, že OZ sa správne rozhodne. 

Ing. Miškovič – bol by veľmi smutný, keby od jednej predajne záležalo dobré meno obce. Netreba 

sa zľaknúť konkurencie.  Čo sa týka zeleného priestoru, je na nás, aby zeleň v obci zostala. Taktiež 

ide o rozšírenie poskytovaných služieb občanom. 

Ing. Takács – ďakujeme za stanovisko občana, žiaľ ceny jednej obchodnej siete vieme ovplyvniť 

len predajňou inej obchodnej siete. 

P. Lovász – v krátkosti predniesol obchodnú politiku obchodných sietí. 

P. starosta – k filozofii p. Lovásza – daň platí každý rovnako a špeciálnu daň nie je možné vyrúbiť. 

                    Už teraz občania, ktorí majú auto, chodia nakupovať do NZ. Ale teraz treba myslieť aj 

na tých občanov, ktorí nie sú mobilní.  

Mgr. Holková – doporučuje p. Lovászovi v sobotu pozrieť sa do supermarketov v okolitých 

mestách. Konkurencia v obci je potrebná. Čo sa týka zániku pestovania zeleniny, je to problém už 

dávnych rokov a nie predajne jedného Tesca. 

P. Patakyová – pestovanie zeleniny v obci len do doby, kým sa to vyplatilo.  

P. starosta – ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

Hlasovanie:  8 za, proti 0, zdržali sa 3 – PaedDr. Dibusz, Ing. Takács, Mgr. Sárai. 

P. starosta konštatoval, že návrh uznesenia k tomuto bodu bol schválený, nakoľko zaň hlasovali 8 

poslanci. 

 

g/ Stavanie mája v roku 2013 – návrh rozpočtu  

- návrh priložený k zápisnici 

Mgr. Holková -  30. 4. 2013 – oboznámila verejnosť s programom podujatia, organizačným 

zabezpečením a rozpočtom. Požiadala p. starostu o prejednanie úloh s príslušnými pracovníkmi /OP 

atď., hasiči/. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania.. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

h/ Rozália Dobosiová – Festival DR – žiadosť o prenájom nehnuteľnosti 

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – doporučil v zmysle zákona tento zámer zverejniť 15 dní na ÚT obce resp. na webovej 

stránke obce. OZ rozhodne o žiadosti rozhodne v mesiaci apríl.  

Mgr. Simonics – táto budova je v obci najstaršia. Požiadal, aby táto budova nebola zbúraná ale ak 

to bude možné, obnovená z hľadiska histórie. 

P. starosta – nebude problém. 

Ing. Miškovič – je tam jedna budova a okolité pozemky sú cudzie – doporučil riešiť vlastnícke 

vzťahy z dôvodu riešenia infraštruktúry v tejto lokalite. 



P. starosta – tieto problémy podnikateľ bude musieť riešiť v prípade podania žiadosti o fin. 

prostriedky. Tam ide o takú plánovanú prestavbu, kde je potrebné aj stavebné povolenie. 

Bodaj by sa podnikateľovi tento projekt vydaril a bol úspešný, ale tieto problémy do podania 

žiadosti bude musieť riešiť. 

Ing. Takács – frakcia poslancov SMK doporučuje túto žiadosť schváliť. 

Hlasovanie: za 7, hlasovania sa zdržali: Mgr. Holková, Patakyová, PharmDr. Harisová, Mgr. Sárai. 

P. starosta konštatoval, že nakoľko za hlasovalo len 7 poslancov a je potrebná 3/5 väčšina hlasov za, 

t.j. 8 hlasov za,  žiadosť nebola schválená.. V zmysle § 9a tento zámer nebol schválený. 

 

ch/  Prejednanie upozornenia Okresnej prokuratúry Komárno č. Pd 69/2013-3 zo dňa  

       14.3.2013 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

          

5. Rozprava a interpelácia poslancov 

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby v rámci 

rozpravy predniesli svoje ďalšie návrhy, dotazy a pripomienky. 

Ing. Miškovič – v mesiaci apríl  obnoviť a opraviť zariadenia detských ihrísk /do 30.4./ 

Mgr. Sárai – nám. 1. Mája – poškodené preliezky – potrebné opraviť. 

P. starosta – je schválený zákon o zákaze požívania alkohol. nápojov na vybraných miestach. 

V apríli – máji by mal byť predložený návrh VZN na schválenie OZ. 

Ing. Miškovič – buxus- grušpán odstrániť z parku, vznikol by otvorenejší priestor /priehľadnejší/ 

z dôvodu že je prestárly a umožňuje neprispôsobilým občanom aby si vykonávali svoju potrebu 

a zachytáva smeti a odpad. 

Občania s návrhom Ing. Miškoviča na odstránenie buxusu súhlasili.  

Ing. Kelemen bol opačného názoru, doporučil ho len orezať a upraviť. 

P. starosta doporučil o tom rozhodnúť na aprílovom zasadnutí OZ, dovtedy vypýta stanovisko 

profesionálneho záhradníka. 

Molnár Z. – žiadal smerovú tabuľu pred baptistickým kostolom opraviť a brečtan na oplotení 

futbalového ihriska ostrihať. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

P. starosta – prednesené úlohy budú riešené na pracovnej porade v pondelok. 

 

6. Návrh uznesenia 
Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Ing. Miškovič – návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované. 
 

Uznesenie č. 27/2013  

z 27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 28. 3. 2013. 
 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e     

správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  poslancov v predloženom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e  

      správu o stave investičných akcií obce Nesvady k 20.03.2013 v predloženom znení, 



B/  s c h v a ľ u j e    

      prepracovanie   jestvujúcej   projektovej   dokumentácie    „Primárny   areál   kúpeľného   

      centra termálneho  kúpaliska  Nesvady„    formou  vyhotovenia   projektovej   štúdie   

      s   nasledovnými  stavebnými   objektmi :  prízemná   prevádzková  budova,  detský   

      bazén,  sedací   bazén,  menší  plavecký bazén a príslušná technická infraštruktúra,  

      za  účelom  postupnej  výstavby  kúpeľného a rekreačného centra z vlastných finančných  

      prostriedkov obce. 

 

 III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e    n a    v e d o m i e 

      informatívnu správu hlavnej kontrolórky obce z kontroly k materiálom hodnotiacim  

      hospodárenie rozpočtových organizácií zriadených obcou a školských zariadení obce za  

      rok 2012, 

 B/ s c h v a ľ u j e  

1. Správu ZŠ Komenského 21, Nesvady o čerpaní rozpočtu za rok 2012  v predloženom  

     znení  bez pripomienok, 

2.  Správu ZŠ s VJM - Alapiskola  Komenského 21,  Nesvady - Naszvad o čerpaní rozpočtu 

     za rok 2012  v predloženom znení bez pripomienkami, 

3.  Správu CVČ Novozámocká 21, Nesvady o čerpaní rozpočtu za rok 2011  

     v predloženom znení  bez pripomienok, 

4.  Správu k čerpaniu rozpočtu Obce Nesvady za rok 2012 na úseku školstva v predloženom 

     znení bez pripomienok. 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

predĺženie nájmu a uzatvorenie novej nájomnej zmluvy na prenájom nebytových priestorov 

nachádzajúcich  sa v budove  na Novozámockej ceste č. 5, súpisné  č.  900,   na parc. č. 927/2,   

v  k. ú. Nesvady,   o celkovej výmere 31,50 m2, pre Michala Barkóciho, nar. 30.01.1958, trvale 

bytom 946 51  Nesvady, Horná  ulica č. 532/44, IČO: 44 527 751,  za nasledovných podmienok:  

1. výška nájomného 10,- €/m2/rok, 

2. doba prenájmu  -   5 rokov,  t. j.  od   01. 04. 2013  do  31. 03. 2018. 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

1. predĺženie nájmu a uzatvorenie novej nájomnej zmluvy na prenájom obecného bytu  č. 13 

    v bytovom nájomnom dome  27  b. j.,  na  Športovej ul. 1529/4,  Nesvady,   pre  nájomcu   

    Renáta Sablová,  nar.  12. 09. 1976,  trvale   bytom  946 51 Nesvady, Úzka ulica č. 663/5,    

    za nasledovných podmienok: 

    1.1   výška nájomného: 29,8745 €/m2/rok,     

    2.1   doba nájmu: 01.05.2013 – 31.07.2015, 

 

2.  predĺženie nájmu a uzatvorenie novej nájomnej zmluvy na prenájom obecného bytu  č. 6  

     v bytovom nájomnom dome  8  b. j.,  na  Športovej ul. 1528/7,  Nesvady pre  nájomníkov  

     Klimenta Poláka a Moniku Sashalmiovú za nasledovných  podmienok: 

     2.1 výška nájomného: 21,6134 €/m2/rok, 

     2.2 doba nájmu:   určitá – 6 mesiacov, t. j. od 01.05.2013 do 31.10.2013  

     2.3 zaplatenie 6 mesačného nájomného vrátane záloh za poskytnuté služby pri podpise                        

           nájomnej zmluvy, ktorá musí byť  podpísaná  najneskoršie do 15.04.2013.  

 

 



VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   zverenie hnuteľného majetku obce Nesvady  (školská jedáleň – zariadenie) 

v obstarávacej hodnote 26 302,-Eur (rozpis tvorí prílohu delimitačného protokolu)   do  správy  

rozpočtovej  organizácie  Základná škola, Komenského č. 21, Nesvady,  dňom 01.02.2013. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   
Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 1/2013 o dočasnom obmedzení alebo zákaze 

užívania pitnej vody v čase jej nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného 

odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e  n a  v e d o m i e  

informáciu starostu obce o Rozpočtovom opatrení Obce Nesvady č. 1 na rok 2013. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e    n a   v e d o m i e 

      žiadosť spoločnosti  OC Komjatice s.r.o.,  so sídlom Dolná 120,  941 06 Komjatice 

      o predbežný súhlas k odpredaju pozemku parc. č. 3/2 zastavaná  plocha o výmere 1475 m2    

      a  pozemku parc. č. 4/1 ostatná plocha o výmere 1100 m2 , nachádzajúcich sa v  k. ú.  

      Nesvady,  obci Nesvady, na Novozámockej ceste č. 2A, vedených na LV č. 2462  

      vo vlastníctve Obce Nesvady, 

B/  u d e ľ u j e   

      predbežný   súhlas   k  využitiu   pozemku   parc. č.  3/2  zastavaná   plocha  o  výmere   

      1475 m2 a  pozemku  parc. č. 4/1  ostatná plocha o výmere 1100 m2 ,  nachádzajúcich sa  

      v  k. ú. Nesvady,  obci  Nesvady,  na  Novozámockej  ceste č. 2A,  vedených  na  LV  

      č. 2462  vo  vlastníctve Obce Nesvady na výstavbu obchodnej jednotky Tesco. 

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

1. Organizačné  zabezpečenie podujatia „Stavanie mája 2013“ v predloženom znení, 

2. Rozpočet podujatia „Stavanie mája 2013“ vo výške 550,- € z rozpočtu obce Nesvady pre rok 

2013. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e    n a   v e d o m i e 

      žiadosť Rozálie Dobosiovej – Festival DR o prenájom nehnuteľnosti – zastavané plochy  

      parc. č. 2/3 za účelom využitia pre ubytovanie, 

B/  n e s c h v a ľ u j e 

      zámer prenajať nehnuteľnosť – bývalá školská budova, postavená na parc.č. 2/3 vo  

      vlastníctve obce Nesvady na dobu 6 rokov, výšku nájomného 10,- €/m2/rok formou  

      priameho prenájmu z dôvodov hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c  

      zák. č. 138/1991 a jeho noviel, o majetku obcí, pre Rozáliu Dobosiovú – Festival DR, IČO  

      40530329, so sídlom Gútska cesta č. 7, Nesvady. 

 

 

 



XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

     upozornenie prokurátora Okresnej prokuratúry v Komárne č. Pd 69/2013-3 zo dňa  

     14. 3. 2013 podľa  § 28 ods. 1 zákona č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre v znení neskorších  

      predpisov na porušovanie niektorých ustanovení zákona č. 372/1990 Zb. o priestupkoch  

      v znení neskorších predpisov, zákona 564/1991 Zb. o obecnej polícii v znení neskorších  

      predpisov a iné, 

B/ v y h o v u j e    

     upozorneniu prokurátora Okresnej prokuratúry v Komárne č. Pd 69/2013-3 zo dňa  

     14. 3. 2013 podľa  § 28 ods. 1 zákona č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre v znení neskorších  

      predpisov na porušovanie niektorých ustanovení zákona č. 372/1990 Zb. o priestupkoch  

      v znení neskorších predpisov, zákona 564/1991 Zb. o obecnej polícii v znení neskorších  

      predpisov a iné, 

C/ ž i a d a   starostu obce  

     o predloženie novely VZN obce Nesvady č. 1/1992 o obecnej polícii za účelom    

     odstránenia závad uvedených v upozornení prokurátora č. Pd 69/2013-3 zo dňa  

     14. 3. 2013 na jednanie obecného zastupiteľstva v mesiaci apríl 2013. 

 

7. Záver 

 

P. starosta - na záver poďakoval všetkým za účasť poslancom a občanom za pozornosť pri 

TV-obrazovkách a ukončil 27. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

      D.    a.    h.    

 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                      starosta obce 

 
Overovatelia: 

     Mgr. Ladislav Sárai 

     Mgr. Tibor Simonics 

 

 

 

Zapísala: Bc. Margita Ryšavá 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


